

INPUTS VERIFICATION SERVICE

N° 189763-20231121-1543

Rubicon Inc.

271 montée Industrielle J0H 2E0 Upton Quebec - Canada

RESULT OF THE DOCUMENTARY EVALUATION

According to Canadian Organic Standards*

Issued: 21 November 2023

Expires: 15 August 2024

Ecocert Canada has reviewed the declared formulae for the products listed below against the National Standard of Canada on Organic Production Systems and Permitted Substances Lists (CAN/CGSB 32.310, CAN/CGSB 32.311 and CAN/CGSB 32.312).

Ecocert Canada has verified that all the declared ingredients appear on the Permitted Substances Lists (CAN/CGSB-32.311) applicable sections and are compliant with any restrictions regarding their production and composition.

Ecocert Canada has also verified that the declared processes used in the manufacture of this/ these products and its/ their ingredients are compliant with section 1.4, 1.5 and section 6.4.4 of CAN/CGSB-32.310.

When restrictions apply regarding the use of such substances, they are indicated in the table in annex.

We remind you **no reference to Ecocert Canada is allowed**

This document is valid until its expiration date. A new evaluation is required every year.

Organic operators must check with the certifier before using any input.

**pursuant to the standards CAN/CSGB 32.310 - General Principles and Management Standards, the CAN/CSGB 32.311 - Permitted Substances Lists and CAN/CSGB 32.312-Aquaculture – General principles, management standards and permitted substances lists.*



INPUTS VERIFICATION SERVICE

N° 189763-20231121-1543

Rubicon Inc.

271 montée Industrielle J0H 2E0 Upton Quebec - Canada

ANNEX

Issued: 21 November 2023

Expires: 15 August 2024

Inputs reviewed according to Canadian Organic Standards*

Inputs reviewed for the trademark: Rubicon Inc.

INPUT(S)	APPLICABLE SECTION	RESTRICTION
> Bone meal	32.311_4.2 - Substances for crop production, Column 1 -Soil Amendements	
> Rubicon blood meal	32.311_4.2 - Substances for crop production, Column 1 -Soil Amendements	
> Rubicon concentrated liquid fish fertilizer	32.311_4.2 - Substances for crop production, Column 1 -Soil Amendements	
> Rubicon feather meal	32.311_4.2 - Substances for crop production, Column 1 -Soil Amendements	
> Rubicon hen manure pelletized	32.311_4.2 - Substances for crop production, Column 1 -Soil Amendements	

**pursuant to the standards CAN/CSGB 32.310 - General Principles and Management Standards, the CAN/CSGB 32.311 - Permitted Substances Lists and CAN/CGSB 32.312-Aquaculture – General principles, management standards and permitted substances lists.*

This annex is not valid without the evaluation letter to **Rubicon Inc.** , dated **21 November 2023**.

Organic operators must check with the certifier before using any input.

Rubicon Inc.

271 montée Industrielle J0H 2E0 Upton Quebec - Canada

ANNEX

Issued: 21 November 2023

Expires: 15 August 2024

Inputs reviewed according to Canadian Organic Standards*

Inputs reviewed for the trademark: Rubicon Inc.

INPUT(S)	APPLICABLE SECTION	RESTRICTION
> Rubicon Marinis Liquid concentrated seaweed	32.311_4.2 - Substances for crop production, Column 1 -Soil Amendements	
> Rubicon SOP soluble 0-0-53	32.311_4.2 - Substances for crop production, Column 1 -Soil Amendements	

**pursuant to the standards CAN/CSGB 32.310 - General Principles and Management Standards, the CAN/CSGB 32.311 - Permitted Substances Lists and CAN/CSGB 32.312-Aquaculture – General principles, management standards and permitted substances lists.*

This annex is not valid without the evaluation letter to **Rubicon Inc.** , dated **21 November 2023**.

Organic operators must check with the certifier before using any input.



SERVICE DE VÉRIFICATION D'INTRANTS

N° 189763-20231121-1543

Rubicon Inc.

271 montée Industrielle J0H 2E0 Upton Quebec - Canada

RÉSULTAT DE L'ÉVALUATION DOCUMENTAIRE

Selon les normes canadiennes sur la culture biologique*

Date d'émission: 21 novembre 2023

Date d'expiration: 15 août 2024

Ecocert Canada a revu la formulation du/ des produit(s) listé(s) en annexe afin de déterminer leur conformité aux normes biologiques canadiennes (CAN/CGSB-32.310, CAN/CGSB-32.311 et CAN/CGSB 32.312).

Ecocert Canada a vérifié que tous les ingrédients figurent dans les sections applicables des Listes des Substances Permises (CAN/CGSB-32.311) et sont conformes à toutes les restrictions concernant leur composition et méthode de production.

Ecocert Canada a également vérifié que les méthodes de production du/ des produit(s) ainsi que ses/ leurs ingrédients sont conformes à l'article 1.4, 1.5 et à l'article 6.4.4 de CAN/CGSB-32.310.

Lorsque des restrictions d'utilisation sont inscrites aux listes, celles-ci sont indiquées dans le tableau en annexe.

Nous vous rappelons qu' **il n'est pas permis** de faire référence à Ecocert Canada sur les étiquettes et supports promotionnels de ces produits.

Ce document est valide jusqu'à sa date d'expiration. Une nouvelle évaluation est requise annuellement.

Les opérateurs biologiques doivent toujours vérifier auprès de leur certificateur avant d'utiliser les intrants.

*conformément à la norme CAN/CSGB 32.310 - Principes généraux et normes de gestion, la norme CAN/CGSB 32.311 - Liste des substances permises et la norme CAN/CGSB 32.312 - Aquaculture - principes généraux, normes de gestion et listes des substances permises.



SERVICE DE VÉRIFICATION D'INTRANTS

N° 189763-20231121-1543

Rubicon Inc.

271 montée Industrielle J0H 2E0 Upton Quebec - Canada

ANNEXE

Date d'émission: 21 novembre 2023

Date d'expiration: 15 août 2024

Intrants revus selon les Normes canadiennes sur la culture biologique* :

Intrants revus pour la marque de commerce : Rubicon Inc.

INTRANT(S)	SECTION APPLICABLE	RESTRICTION
> Poudre d'os	32.311_4.2 - Substances utilisées en production végétale, Colonne 1 - Amendement de sol	
> Rubicon engrais liquide à base de poisson - concentré	32.311_4.2 - Substances utilisées en production végétale, Colonne 1 - Amendement de sol	
> Rubicon farine de plumes	32.311_4.2 - Substances utilisées en production végétale, Colonne 1 - Amendement de sol	
> Rubicon farine de sang	32.311_4.2 - Substances utilisées en production végétale, Colonne 1 - Amendement de sol	
> Rubicon fumier de poules granules	32.311_4.2 - Substances utilisées en production végétale, Colonne 1 - Amendement de sol	

**conformément à la norme CAN/CSGB 32.310 - Principes généraux et normes de gestion, la norme CAN/CGSB 32.311 - Liste des substances permises et la norme CAN/CGSB 32.312 - Aquaculture – principes généraux, normes de gestion et listes des substances permises.*

Cette annexe n' est pas valide sans la lettre d' évaluation l' accompagnant émise pour **Rubicon Inc.** , datant du **21 novembre 2023**.

Les opérateurs biologiques doivent toujours vérifier auprès de leur certificateur avant d' utiliser les intrants.



SERVICE DE VÉRIFICATION D'INTRANTS

N° 189763-20231121-1543

Rubicon Inc.

271 montée Industrielle J0H 2E0 Upton Quebec - Canada

ANNEXE

Date d'émission: 21 novembre 2023

Date d'expiration: 15 août 2024

Intrants revus selon les Normes canadiennes sur la culture biologique* :

Intrants revus pour la marque de commerce : Rubicon Inc.

INTRANT(S)	SECTION APPLICABLE	RESTRICTION
> Rubicon Marinis algues Liquide- concentrée	32.311_4.2 - Substances utilisées en production végétale, Colonne 1 - Amendement de sol	
> Rubicon SOP soluble 0-0-53	32.311_4.2 - Substances utilisées en production végétale, Colonne 1 - Amendement de sol	

**conformément à la norme CAN/CSGB 32.310 - Principes généraux et normes de gestion, la norme CAN/CGSB 32.311 - Liste des substances permises et la norme CAN/CGSB 32.312 - Aquaculture – principes généraux, normes de gestion et listes des substances permises.*

Cette annexe n' est pas valide sans la lettre d' évaluation l' accompagnant émise pour **Rubicon Inc.** , datant du **21 novembre 2023**.

Les opérateurs biologiques doivent toujours vérifier auprès de leur certificateur avant d' utiliser les intrants.